
 

 
 

  

TEL： (86-755) 2666-1000

WEBSITE: WWW.ISNSZ.COM

EMAIL: admissions@isnsz.com

11 Longyuan Road, Taoyuan Sub-District, Nanshan District, Shenzhen, P.R. China, 518055
ӾࢵႮܖ૱ࣉઊ܄໘რᤋ᭲ὄᝂ᪠ݩ��

CARING LOCALLY. THRIVING GLOBALLY.

 
Dear ISNS students and parents, 
 
We trust this message finds you in good health and spirits. 
 
We are thrilled to announce the commencement of applications for the ISNS Scholarship and Bursary 
Programs for the upcoming 2024-25 school year, accessible through our website starting today. 
 
ISNS 2024-25 Scholarships 
 
We are proud to allocate over RMB 3,000,000 annually to our Scholarship and Bursary programs.  
 
Primary and Secondary Scholarships 
 
These scholarships acknowledge excellence in academics, leadership, and personal growth while 
embodying the values of ISNS and the attributes of an IB Learner. 
 
Primary Scholarships - For Current Grade 1-5 
 

• Learner Profile Scholarship 
• Action Scholarship 
• Growth in Approaches to Learning Scholarship 

 
Secondary Scholarships - For Current Grade 6-11 
 

• Learner Profile, Service, and Community Leadership 
• Overall Academic Achievement 
• Balanced Learner 
• Global Citizenship 

 
Full-Ride Scholarships - For Current Grade 8-11 
 
Full-ride scholarships are exclusively for students, who are demonstrating high academic achievement, 
English proficiency, and well-rounded involvement in co-curricular activities. 
 
Important Notes: 
Primary and Secondary Scholarships are for current students. For multiple scholarship applications, 
kindly complete each form separately. 
 
Full-ride scholarships are open to current and prospective Grade 9-12 students. 
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The deadline for scholarship applications is Friday, March 8, 2024. 
 
ISNS 2024-25 Bursaries 
 
The Bursary Program supports academically promising students contributing to the school community, 
who may need financial assistance.  
 
Important Notes: 
The Bursary Program is exclusive to current students. 
The deadline for both scholarships and bursaries is Friday, March 8, 2024. 
 
For detailed information and application procedures, please visit our website: 
https://www.isnsz.com/ISNS/scholarships-and-bursaries.html 
 
Please follow the Application steps to complete the online scholarship and bursary application in 
Openapply: 

Step 1: Click this link here to log in to your Openapply system account: 
https://isns.openapply.cn/parents/sign_in. 

 
 
Step 2: Please check the following diagram, complete the form in the location of the 
Scholarship/Bursary Application Form according to the instructions as below. 
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Alternatively, download the OpenApply APP to complete the online scholarship and bursary 
application. 

 
 
Should you have any questions, feel free to contact our Admissions Team at admissions@isnsz.com or 
call us at 0755-2666-1000. 
 
Sincerely, 
 
ISNS Admissions Team 
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亲爱的 ISNS 学生和家长们： 

 

启信佳！ 

 

我们很高兴地宣布，即将到来的 2024-25学年 ISNS奖学金和助学金申请开始了，从今天开始可
以通过学校的官方网站进行申请。 

 

ISNS 2024-25 奖学金 

我们自豪地为我们的奖学金和助学金项目每年拨款超过 300万元人民币。 

 

小学和中学奖学金： 

这些奖学金认可学术、领导力和个人成长方面的卓越表现，同时体现 ISNS 的价值观和 IB 学习者
的特质。 

小学奖学金 – 面向目前 1-5 年级学生 

• 学习者培养目标奖学金 

• 行动奖学金 

• 学习方法进步奖奖学金 

 

中学奖学金 – 面向目前 6-11 年级学生： 

• 学习者培养目标、服务和社区领导力奖学金 

• 综合学业成绩奖学金 

• 全面发展学习者奖学金 

• 全球公民意识奖学金 

 

全额奖学金 – 面向目前 8-11 年级学生： 

全额奖学金专门向表现出较高的学术成就、英语水平以及对课外活动全面参与的学生提供。 
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重要提醒： 

小学和中学奖学金仅向在校生开放。 如果您申请多项奖学金，请分别填写各个奖项申请表格。 

全额奖学金向在校即将入读和校外申请入读 9-12 年级学生开放。 

奖学金申请截止日期为 2024 年 3 月 8 日星期五。 

 

ISNS 2024-25 助学金 

 

助学金计划支持那些可能需要经济援助、为学校社区做出贡献的有学术前途的学生。 

 

重要提醒： 

助学金计划仅供在校就读的学生申请。 

奖学金和助学金的截止日期为 2024 年 3 月 8 日星期五。 

详细信息和申请程序请访问我们的网站：https://www.isnsz.com/ISNS/scholarships-and-
bursaries.html 

 

奖学金及助学金的在线申请步骤及操作如下： 

步骤一：点击此链接登录您的 Openapply系统账号: https://isns.openapply.cn/parents/sign_in。  
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步骤二：按照以下图片中箭头的指示，找到奖/助学金申请表所在位置，然后填写表格。 

 

 
您也可以选择下载 OpenApply APP来完成填写在线奖学金和助学金的申请表格。 
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如果您有任何问题，请随时联系我们的招生团队 admissions@isnsz.com或致电 0755-2666-1000。 
 
祝好！ 
ISNS招生团队 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


